

【报名延期通知】第十二届“热带海洋及其气候和环境影响”国际学术研讨会

各位参会嘉宾：

为更好地满足世界各地学者的参会要求，定于2023年11月19-20日在广州举办的“第十二届热带海洋及其气候和环境影响国际学术研讨会”报名时间，将延迟至2023年10月15日。请在此日期前登录会议官方网站进行注册报名，缴纳费用。（会议网址：<http://ic.lto.scsio.ac.cn/>）

因报名延期给您带来的不便，我们深感歉意。如有任何问题请与会务组沟通、联系：赵迪（Tel. 13622742736），E-mail: zhaodi@scsio.ac.cn；湛沁（Tel. 15013102557），E-mail: ledy@scsio.ac.cn。

热带海洋环境国家重点实验室
（中国科学院南海海洋研究所）

2023年10月9日

MEC 2023 Registration Deadline Extension

Dear all,

In order to better accommodate the registration needs of scholars from around the world, the registration deadline for 12th International Conference on Tropical Marine Environmental Changes: Tropical Ocean and Its Climatic and Environmental Effects, scheduled to be held in Guangzhou on November 19-20, 2023, will be postponed to October 15, 2023. Please log in to the official conference website and complete your

registration and payment before this date. (Conference website:
<http://ic.lto.scsio.ac.cn/>)

We apologize for any inconvenience caused by the delay. If you have any
questions, please feel free to contact the conference committee:

Contact: Zhao Di (Tel. 13622742736), E-mail: zhaodi@scsio.ac.cn; Zhan
Qin (Tel. 15013102557), E-mail: ledy@scsio.ac.cn .

State Key Laboratory of Tropical Oceanography
South China Sea Institute of Oceanology
Chinese Academy of Sciences
October 9, 2023